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Brændkjærskolen  

Brændkjærgade 92 
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Ulla Marianne Weilmann Rasmussen 
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Emne: Dagsorden skolebestyrelsesmøde 
10. oktober 2024 
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Mødedato 

23. oktober 2024 

Mødested 

Personalerummet 

Mødetidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.00  

Møde nummer 

2 

Mødeleder  

Sarah 

Afbud til  

ulras@kolding.dk 

Deltagere 

Skolebestyrelsen.  

Elevrådsrepræsentanterne deltager i fællesmødet med 

Aalykkeskolen. 

 

Fraværende 

Thomas 

 

Bemærkninger 

Sandwich ca. 18.30, inden vi går i festsalen til 

mødet med Aalykkeskolen og Jette Thulin 

 

 

Dagsorden 

1. Fra elevrådet: Skolens stand, telefon i pauserne, indeklima, skolebod/-mad 

 

Eleverne ønsker en skolebod, køleskab og mikroovn. Debat for og imod. Fødevaresikkerhed, sikkerhed 

og udgifter til rengøring og energi gør, at bestyrelsen afviser.  

Skolens udseende er et punkt som det store elevråd ønsker bestyrelsen skal forholde sig til, da eleverne 

finder skolen nedslidt og mangler inspirerende læringsmiljøer i forhold til gruppearbejde mm.  

Skolen er startet op på en proces herom ved at invitere en indretningsarkitekt til inspirationsmøde og 

drøftelse af muligheder. 

Lige nu starter skolen med at se ind i indretning af klasselokalerne på mellemtrinnet, da skolemøblerne i 

disse lokaler trænger til udskiftning.    

Mellemtrinnets legeplads er bestilt og vil blive monteret her i løbet af de kommende måneder.  

Elevrådet ønsker at de må få deres telefoner udleveret i pauserne, da de lige nu benytter deres 

computere til at kommunikere over de sociale medier i pauserne. Dette skal have større opmærksomhed 

fra skolebestyrelsen på et senere møde.    

Indeklimaet ønsker elevrådet undersøgt, da de oplever udfordringer hermed. Det drøftes hvordan skolen 

kan forestå en undersøgelse og indsamle data herom.  

 

 

 

2. Input til skolebestyrelsens årshjul – hvad ønsker bestyrelsen at arbejde med hen over året. 



 

 

 

— 

Side 2 

 

Ved forrige bestyrelsesmøde blev der fremlagt en skabelon til et årshjul for bestyrelsens arbejde, som 

bestyrelsen dags dato forholder sig til og byder ind med punkter til.  

Opsamling af input i hovedtræk:  

- Bearbejde ét princip på hvert møde for at opdatere de foreliggende og drøfte om der skal skabes nye. 

- Brugen af de sociale medier som platform for promovering af skolen og historiefortælling om skolen. 

- Drøftelse af lektier. 

- Revitalisering af skolens værdigrundlag. 

Arbejdet med årshjulet samles af bestyrelsesformanden og skoleleder og der udarbejdes et udkast til 

kommende møde. 

   

3. Åbent hus – Åben skole. 2 gange årligt fra 8-12. Evt. på juleklippedag? 

 

Der skal gerne rammesættes hvilken rolle forældrene har sådan en ”åben skole” dag. Hvorvidt det skal 

være på særlige dage som juleklippedag eller hellere en almindelig skoledag, drøfter skoleleder og 

medarbejderrepræsentant.  

 

4. Meddelelser: Herunder ansættelser, midler til ny bålhytte 

 

Skolen har ansat en afdelingsleder til 10’ende som starter den 1. november. 

Indskolingen har søgt og fået midler til en ny bålhytte som vil blive opsat i området bag gymnastiksalen. 

 

5. Der skal tages billeder af bestyrelsen (dem, der mangler). 

6. Evt. 

 


